

TERMS & CONDITIONS OF THE B&G 300 YEARS CELEBRATION COMPETITION

1. Entry is open from 06.12.2024 to 30.09.2025 to people aged 21 years and older, excluding employees of Barton & Guestier or any other company linked to the competition in any way.

2. To enter the competition B&G 300 YEARS CELEBRATION, entrants have 2 options:

1/ Instagram: take a reel or a picture of their « B&G celebration moments », capturing the B&G philosophy of celebrating life wherever you are and in the way you want (drawing, painting, setting the most charming table, etc.).

Share your video or picture on Instagram (@barton.guestier) and tag us with the #BG300.

2/ B&G website: www.barton-guestier.com

Take a reel or a picture of their « B&G celebration moments », capturing the B&G philosophy of celebrating life wherever you are and in the way you want (drawing, painting, setting the most charming table, etc...).

Fill in the form with your information and download your reel or picture directly on the dedicated page.

Any entries we deem to be encouraging irresponsible behaviour will be disqualified from the competition. In accordance with French law (Loi Evin), any photo depicting the consumption of alcohol may not be considered. If you wish to show your B&G Celebration Moments with a product, please take your reel or picture before opening the bottle.

3. The prize (estimated value: 2 500€ + airfare on economy basis) is the following:

- 1 trip for 2 persons to France with a stay from Monday to Friday at Château Magnol, in Blanquefort, France, including airport transfers, visits, meals, wine tastings, wine school.

4. The prize-winner will be the best entrant chosen for its creativity and video/reel or picture quality by the Barton & Guestier team. The winner will be chosen after the competition closes on September 30th 2025 French time.

5. The result of the prize draw are final and no correspondence will be entered into. The prize is non-transferable and cannot be exchanged for cash.

6. The prize-winner will be notified by MD on Instagram or by email before October 16th 2025.

7. The prize-winner will accept the use of its reel or picture on the Barton & Guestier's Social Networks for communication. The Name and Last Name or the Instagram username of the winner may appear in the Barton & Guestier's Social Networks for communication.

8. The purchase of a B&G wine bottle is not mandatory to enter the competition.

9. By entering the competition prize draw, participants agree to be bound by these terms and conditions.

10. Promotor : Barton & Guestier, Château Magnol, 87 rue du Dehez - BP 30, 33290 Blanquefort, France. RCS Bordeaux n°592 008 999.

TERMES ET CONDITIONS GÉNÉRALES DU CONCOURS B&G 300 ANS :

1. La participation est ouverte du 06/12/2024 au 30/09/2025 aux personnes âgées de 21 ans et plus, à l'exclusion des employés de Barton & Guestier ou de toute autre société liée au concours de quelque manière que ce soit.

2. Pour participer au concours B&G 300 ANS, les participants ont deux options :

1/ Instagram : prendre une vidéo ou une photo de leurs « moments de célébration B&G », capturant la philosophie B&G : célébrer la vie où que vous soyez et comme vous le souhaitez (dessin, peinture, dresser la plus belle table, etc.).

Partagez votre vidéo ou photo sur Instagram (@barton.guestier) et identifiez-nous avec le hashtag #BG300.

2/ Site web B&G : www.barton-guestier.com

Réaliser une vidéo ou une photo de leurs « Moments de célébration B&G », immortalisant la philosophie B&G : célébrer la vie où que vous soyez et comme vous le souhaitez (dessin, peinture, dresser la plus belle table, etc.).

Remplissez le formulaire avec vos informations et téléchargez votre vidéo ou photo directement sur la page dédiée.

Toute participation jugée incitant à un comportement irresponsable sera disqualifiée du concours. Conformément à la loi Evin, toute photo montrant la consommation d'alcool ne sera pas prise en compte. Si vous souhaitez présenter vos Moments de célébration B&G avec un produit, veuillez prendre votre vidéo ou votre photo avant d'ouvrir la bouteille.

3. Le prix (d'une valeur estimée à 2 500 € + billet d'avion en classe économique) est le suivant :
- 1 voyage pour 2 personnes en France, avec un séjour du lundi au vendredi au Château Magnol, à Blanquefort, incluant les transferts aéroport, les visites, les repas, les dégustations et l'école d'œnologie.

4. Le gagnant sera le meilleur participant, sélectionné par l'équipe Barton & Guestier pour sa créativité et la qualité de sa vidéo/réal ou de sa photo. Le gagnant sera désigné après la clôture du concours, le 30 septembre 2025, heure française.

5. Le résultat du tirage au sort est définitif et aucune correspondance ne sera échangée. Le prix est nominatif et ne peut être échangé contre de l'argent.

6. Le gagnant sera informé par MD sur Instagram ou par e-mail avant le 16 octobre 2025.

7. Le gagnant acceptera l'utilisation de sa vidéo ou de sa photo sur les réseaux sociaux de Barton & Guestier à des fins de communication. Le nom et le prénom ou le pseudo Instagram du gagnant pourront apparaître sur les réseaux sociaux de Barton & Guestier à des fins de communication.

8. L'achat d'une bouteille de vin B&G n'est pas obligatoire pour participer au concours.

9. En participant au tirage au sort, les participants acceptent les présentes conditions générales.

10. Organisateur : Barton & Guestier, Château Magnol, 87 rue du Dehez - BP 30, 33290 Blanquefort, France. RCS Bordeaux n° 592 008 999.